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Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget Vi håller budgeten. Ändå blev innebandygalan betydligt
dyrare än vi hade budgeterat för, pga att matpriserna har gått
upp men även pga att vi var fler deltagare än andra år.
Domarutbildningen kostade 10 200:-
Sponsorer; Holmen, SCA, Vännäs Fastigheter och Colorama.
Vi har fått vimplar på dem till Hammarhallen. Vi väntar på
några fler.

Årshjulet Sektionsmöte idag
cup för P14 idag
Ledarträff och inlämning av material
Anmälning av lag till kommande säsong: Herr, herr utv och
dam utv 25/4,  röd och blå nivå 2/5 och grön nivå i aug.
Obs! Det är sektionen som anmäler alla lag. Inget lag får
anmäla sig själva. Det är också sektionen som betalar
anmälningarna.

Utvärdering
innebandygala

Det var tråkigt att det inte kom föräldrar från alla lag och
hjälpte till under kvällen. Men det flöt på riktigt bra. Det
saknades personer till diskningen efter middagen.
Vi i sektionen som har jobbat ända sedan kl 15.00 behöver gå
undan kl 19.00 när allt är slut och äta en smörgås el något för
att få energi till städningen.
Viktigt att alla spelare och lag anmäler sig i tid, så att vi
verkligen vet antalet spelare i tid.

Ledarträffen
på tisdag 12/4

Vi planerar träffen

Spelarintervjuer Vi skickar ut en sammanställning från spelar-intervjuerna till
herrlaget, herr utv och dam utv imorgon måndag, så att
ledarna har fått se dem innan ledarträffen



Para-innebandy Vi tänker att vi har en träff i maj där vi håller i information för
föräldrarna och lite spel för killarna och tjejerna.

Extra årsmöte 25/4 kl 19.00 på festplatsen

Herrlaget Herrlaget vill få börja spela sina matcher senare under
säsongen och även fortsätta att spela matcher in i mars. De vill
att vi skriver en skrivelse till förbundet ang det och vi
bestämmer att vi ska göra det.

De vill även att vi meddelar till kommunen om hur skitigt det
är i hallarna, framförallt under helgerna när det är dags för
match. Den diskussionen har vi tagit förut, men vi kommer att
ta den igen.

Att få köpa
målvakts-
utrustning

Vi bestämmer att ingen får köpa målvaktsutrustningar från
sektionen.

Övriga frågor Vi diskuterar olika lag

Noterats av Katarina E


